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Styrelsemöte för Svenska Styrkelyftförbundet, SSF 
Styrelsemöte nr. 2024–12 
13 oktober 2024 kl. 8-13____________________________________ 

Plats: Idrottens Hus, Örebro 

Närvarande 
Ordförande Levi Bergstedt 
Sekreterare Sofia Kamlund 
Kassör Patrik Björk 
Ledamot Edvin Forslund 
Ledamot Ann Jordebo 
Ledamot Josephine Verngren 

Ledamot Jenny Wahlberg 

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Ordförande Levi Bergstedt förklarade mötet öppnat. Dagordningen upplästes 
och godkändes.  
 

2. Val av protokollförare  
Sofia Kamlund valdes till protokollförare 
 

3. Val av justeringsman 
Jenny Wahlberg valdes till justeringsperson 
 

4. Genomgång och godkännande av föregående 
Föregående mötesprotokoll finns utsänt (Bilaga 1a och 1b) och publicerat på 
hemsidan (bilaga 1b under sekretess). Mötet godkände denna.  

Information 

5. Ordförandens rapport  
Levi Bergstedt rapporterar. Levi har arbetat med utveckling av 
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samarbetspartners. Levi  har också arbetat med introduktionen av Ola.  
 

6. Rapport om verksamheten från Förbundschefen 
Josephine och Ann rapporterar i frånvaro av verksamhetschef.  
 

7. Rapport om ekonomi, inklusive skatter, avgifter och bidragsprocesser 
och återrapportering, från kassören 
Patrik Björk rapporterar. Q3 kommer att följas upp på mötet 2024-14, den 24 
oktober. Frågor samlades ihop under mötet för att hanteras på det mötet.  
 

8. Rapport från utskotten 

a) Tävlingsutskottet (föredragande Patrik Björk): Löpande arbete med 
kalender och dispenser. Utvärdering av SM-arrangemanget pågår inom 
arbetsgruppen nedan, vilket kan förändra SM-arrangemangen.  

b) Elitutskottet (föredragande Josephine Verngren): Jobbar med 
kvalkriterier för internationella uppdrag. Under året har även en modell 
för självfinansiering använts och kommer att fortsätta användas. Under 
2025 kommer World games samt under 2026 kommer kravet på 
coachutbildning för alla som ska coacha på VM, vilket måste in i 
budgeten. 

c) Utbildningsutskottet och samarbete med Högskolan i Dalarna 
(föredragande Sofia Kamlund): Utskottet är etablerat och har haft ett 
uppstartsmöte. Sofia och Levi har haft ett uppstartsmöte med Högskolan 
i Dalarna, där vi fått med oss att de behöver 10 instruktörer inför hösten.  

d) Antidopingutskottet (föredragande Edvin Forslund): Utskottet arbetar på 
med löpande verksamhet. 

e) Parautskottet (föredragande Jenny Wahlberg): Utbildningar är igång för 
att stärka paraverksamheten.  

f) Tekniska utskottet (föredragande Ann Jordebo): Löpande arbete med 
SM-tävlingar och andra löpande domarfrågor. 

g) Arbetsgrupp för databas och tävlingssystem (föredragande Ann 
Jordebo): Tävlingsprogrammet är lanserat och databasen är under 
utveckling för att lanseras under 2025 i en första version.  

h) Arbetsgrupp för utvärdering av SM (föredragande Ann Jordebo och Edvin 
Forslund): SM-avtalet håller på att utvärderas och arbetet kommer att 
utvecklas.  

i) Redaktionsutskottet (föredragande Jenny Wahlberg): Nya medlemmar i 
utskottet kommer att introduceras.  
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Diskussion 

 
9. Ekonomiska ärenden 

Styrelsen diskuterar avgifter kopplade till tävlingar samt samarbetsavtal. Som 
underlag låg bilaga 2 och 3. Levi och Ola kommer att fortsätta diskussioner 
med samarbetspartner.  
 
Beslut om avgifter för 2025 och framåt tas på nästa möte.  
 

10. RIG 
Gymnasiet i Falun vill ansöka om RIG-dimensionering inom styrkelyft. 
Styrelsen kommer att besluta om detta på nästa möte.    
 

11. Övriga frågor 
Inga övriga frågor.  
 

12. Nästa möte 
Nästa möte är 24 oktober 2024 klockan 19:00 via Teams.  
 

13. Mötet avslutas 
 
 
 
 

________________________ __________________________ 
Sofia Kamlund, sekreterare  Jenny Wahlberg, 
justeringsperson 
 

 
 
 

_________________________ 
Levi Bergstedt, ordförande 
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Detta är ett elektroniskt  
undertecknat dokument 

  

Underskrifterna i detta dokument uppfyller kraven för Avancerad Elektronisk Underskrift enligt 
definitionen i eIDAS (EU:s förordning 910/2014). 

Äktheten kan kontrolleras i alla tjänster som kan validera underskrifter som godkänts av 
Myndigheten för digital förvaltning (DIGG). Använd till exempel valideringstjänsten Signport. 
För validering med Adobe Acrobat Reader, läs mer här. 

Notera, om dokumentet skrivs ut på papper följer de elektroniska underskrifterna inte med och kan 
därför inte valideras. 

Följande personer har genom sin elektroniska underskrift godkänt innehållet i detta dokument samt 
försäkrat att angivna uppgifter är korrekta.  
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